

## Protokoll

Styrelsemöte den 13 augusti 2018

Kl. 19.30, Nävestakyrkan

### Närvarande

Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Jörgen Örnberg (JÖ), Erik Neander (NE), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL).

### 1. Inledning

Mötet inleddes med bön.

### 2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

### 3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes med tillägg av övriga frågor.

### 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

### 5. Jonas

Föräldraledighet vt 19: JL kommer att vara föräldraledig vt 19 fram till 1/8 med undantag för konfa och Lillträffen. JL flaggade också för att han upplevde att han behöver mer förberedelsetid. Samtal fördes om hur han skulle kunna avlastas. JL återkommer med en lista på uppgifter som han gör och som han skulle kunna avlastas i.

Rasool: Rasool har fått förlängd praktik i församlingen. JL är handledare, men deras tider ligger lite i otakt. Det fungerar ändå helt ok.

Städlista: I och med att Rasool finns i praktik pausas städlistan.

### 6. Diakon

Vägmärken: Under församlingens gemenskapsdag kommer församlingen prata om våra vägmärken. Styrelsen beslutade att alla som kommer får välja ett av vägmärkena och prata om detta i grupp.

Planering för hösten: Programmet för hösten finns uppdaterat på hemsidan. Samtal fördes om olika former av gemenskapsträffar som Bara vara eller grillkvällar. Inget beslutades med möjligheten att bjuda in finns för alla.

### 7. Administration & fastighet

Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 314 762 kr, och kostnader på 249 478 kr, vilket ger ett överskott på 52 637 kr. Utöver det har vi samlat in 71 350 kr inför bygget under året.

Ombyggnad cafédelen: Församlingen har nu fått bygglov för ombyggnationen. Vi har fått in två offerter på ombyggnationen, men dessa gäller ett tidigare förslag. Vi behöver därför begära in offerter igen. RD tillfrågar byggare om den första delen som är arbetet fram till att utbyggnationen har väggar och tak. När beslut är fattat om när schaktning kan börja planeras en arbetsdag in där plattor, träd och rabatter plockas bort.

RD visade en skiss på hur köket skulle kunna se ut. Samtal fördes om detta. ET och JÖ jobbar vidare med detta och planen presenteras på kommande församlingsmöte.

Avfuktare: Den nya avfuktaren i boningshusets källare fungerar som den ska.

Kommande församlingsmöte: Kommande församlingsmöte planerades in till den 7/10 efter gudstjänsten. Till det mötet tillfrågar RD en sekreterare.

## **8. Övriga frågor**

Lekhörna i kyrksalen: ET lyfte frågan att vi för några år sedan pratade om att ha påsar i kyrksalen med tysta leksaker för små barn. ET ordnar detta.

Bengts begravning: RD lyfte frågan om Bengts begravning. SO frågar Göran Torstadius hur vi som församling kan uppmärksamma den.

Insamlingar vid grillfest, tacokväll och kakbuffé: Samtal fördes om hur vi informera om våra samlingar och om våra insamlingar. Styrelsen beslutade att under Ht 18 samla in pengar till Min stora dag vid dessa arrangemang, och att information om dessa skall delas ut två veckor innan arrangemanget.

## **10. Nästa sammanträde**

Torsdagen den 24/10 2018 kl 19.00

## **11. Avslutning**

Mötet avslutades.

---

Ordf: Roland Davidsson

---

Sekr: Jonas Lundkvist